
Vragen art 71 RvO: Bossche Zomer 2020 ook voor stadsgenoten met een handicap

Geacht College,

De coronacrisis is nog lang niet voorbij, maar gelukkig kunnen de maatregelen van de intelligente
lockdown’ langzamerhand weer iets versoepeld worden. Het college werkt voortvarend aan plannen
om de openbare ruimte zo in te richten dat iedereen straks op een veilige manier kan deelnemen aan
de anderhalve-meter’ samenleving. En zich ook veilig genoeg voelt om mee te doen.

Om onze gemeente deze zomer ondanks de omstandigheden aantrekkelijk te maken voor inwoners
en bezoekers presenteerde de gemeente samen met anderen het project Bossche Zomer 2020;
allerlei activiteiten die de komende maanden ontmoeting mogelijk maken in de brede binnenstad en
in onze dorpen.

De anderhalve-meter samenleving heeft nogal een impact op mensen met een handicap of
chronische ziekte en voor hen die laaggeletterd zijn.

Ieder(in), het netwerk voor mensen met een beperking of chronische ziekte noemt daarvan een paar
voorbeelden: “Maar hoe moet dat, als mensen met een visuele beperking afzettingen of instructies
niet kunnen zien? Als mensen die slechthorend zijn door mondkapjes niets meer kunnen verstaan?
Wat als de lift – die er wel is nu niet gebruikt mag worden? Wat als je de instructies niet begrijpt of
niet kan lezen?”

’s-Hertogenbosch is een gemeente waar iedereen moet kunnen meedoen. Ook stadsgenoten of
bezoekers met een handicap of chronische ziekte. Dat mogelijk maken is altijd belangrijk, maar in
deze tijd nog veel belangrijker.

Daarom stelt de fractie van GroenLinks het College de volgende vragen:

1. Betrekt het College het Gehandicaptenplatform ’s-Hertogenbosch en andere organisaties van
ervaringsdeskundigen bij het maken van plannen om de stad in te richten voor de anderhalve-meter
samenleving en de vormgeving van de Bossche Zomer 2020 zodat toegankelijkheid voor iedereen zo
optimaal mogelijk geregeld wordt?

2. Mocht dat onverhoopt nog niet het geval zijn is het College van plan dit zo snel mogelijk te doen?

3. Is het College bereidt om ondernemers, organisaties en maatschappelijke instellingen in onze
gemeente te attenderen op de protocollen van o.a. VNG en MKB met aanwijzingen en tips om de
anderhalve-meter-samenleving ook toegankelijk te maken voor mensen met een handicap?
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